
Digitalt styrelsemöte BANKs 2023-06-20 
Närvarande: SK, MH, WE, TJ, RAN 

Frånvarande PB, RAL, HL, AH 

 

1. Mötets öppnande. Ordförande MH hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

 

2. Föregående protokoll. Protokollet justerades kollektivt och lades till handlingarna. 

 

3. Inkommande post/ kommunikation: 

 

 MH har haft ett trevligt välkomnade telefonsamtal med SBaKs nya ordförande MA 

 Från SKK -kredit nota 

 Mail från två missnöjda medlemmar 

 Svar från AD och LA om att ingå i avelskommittén 

 Svar från SKK med förtydligande av en faktura 

 

 

4. Utgående post: 

 Svar till de två missnöjda medlemmar 

 Förfrågan till två medlemmar om att ingå i avelskommittén 

 Fråga till SKK ang en faktura 

 

5. Medlemsärende. Mötet beslutade att erbjuda de två missnöjda medlemmar att avsluta sitt 

medlemskap. Ordföranden skriver till dessa medlemmar. 

 

6. Ekonomi.   

Vi har 43 295 kr 43 öre på banken. WE behöver logga in för att få tillgång till kontot. 

 

 

7. Extra årsmöte den 7/6. Förflöt snabbt och utan frågor. Styrseln för 2022 har nu fått 

ansvarsfrihet då den ekonomiska redovisningen har granskats och revisorn har gett sitt 

utlåtande. 

 

8. Avelskommittén. Då inga intresserade nappade på den första förfrågan via hemsida och 

Facebook om att ingå i en avelskommitté så har enskilda personer tillfrågats om att ingå.  

Vi har fått positiva svar till. Mötet röstade för att BANKs avelskommitté skall bestå av 

Susanne Karlsson, Ola Nilsson, Agneta Davidsson och Lena Andersson. 

 

9. Bassetbladet. Nästa manusstopp är den 1/8. 

 

10. Aktivitet/ uppfödarmöte. Helgen den 16–17 september har vi planerat för aktivitet där 

uppfödarmötet är den huvudsakliga delen. Uppfödarmötet bör ligga på lördagen. 

Avelskommittén får mandat att planera vidare. Vi kommer också att försöka få till en 

spårträff i samband med uppfödarmötet samt ev något mer. SK och PB kollar vidare 

 

 

11. Övriga frågor.  



 

 Profilkläder – Vi har i nuläget inte möjlighet att prioritera denna fråga, den får vänta 

tills i höst. Alla uppmanades dock att ”hålla ögonen öppna” i jakt på lämpligt företag. 

 

12. Ordförande tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 


